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 על סדר היום :
 

 הצעת תכנית חומש עם מפעל הפיס.אישור  .1
 

 : מועצהמשלב, ראש האוזי פ
 

ואבקש מיועמ"ש המועצה לנהל ברשותכם נתחיל את סדר היום שבאו לישיבה נוכחים ה כלשלום ל
ומי שיש לו שאלה  תנו כעתפיזית אשיחת וידיאו קונפרנס עם יתר חברי המועצה שאינם נמצאים 

 .יה שיח' מנהל מח' החינוך לנושא או כל בירור מוזמן לפנות למר נבבקשר 
 

 יועמ"ש המועצה:
ובין היתר מים לאישור הנושא שעל סדר היום מתקשר ליתר החברים ושואל אם הם מסכי

ביקש ממנו להישאר בשיחה פתוחה תוך כדי ניהול הישיבה אך סאלח התקשר לחבר סאלח עבאס ו
 אמר שלא צריך ושהם מסכימים לאישור הנושא.

 
 : 1נושא מס' 

 .עם מפעל הפיסאישור הצעת תכנית חומש 
 

 וזי :פא
 

 ?, מי בעד ומי נגד להזמנה ואם אין שאלות אבקש הצבעה יב צורפה יוטת התקצשט לאחר
 

 פה אחד -בעד
 אין מתנגדים -נגד

 אין נמנעים -נמנע
 

 החלטה:



 
 ש עם מפעל הפיס.הצעת תכנית החומהוחלט פה אחד לאשר את 

 
 

 . 14:17  שעה,  24.3.20 הישיבה ננעלה היום 
 
 

 עצהעו"ד וסים מוקלד, מנכ"ל המו  ראש המועצה פאוזי משלב , 


